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PROTOKÓŁ NR LXI/22 

Z LXI SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 20 PAŹDZIERNIKA 2022 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołów z LIX Sesji Rady Miasta i z LX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

3.  udzielenia poręczenia pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej Żyrardów Sp. z o.o., 

4.  udzielenia poręczenia kredytu obrotowego nieodnawialnego w walucie polskiej Przedsiębiorstwu 

Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Sp. z o.o.,  

5.  pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

6.  zmiany uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym, 

7.  wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. T. Kościuszki 32 

w Żyrardowie na czas nieokreślony, 

8.  zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Miasto Żyrardów, 

9.  uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie, 

10.  rozpatrzenia skargi na bezczynność Prezydenta Miasta Żyrardowa w zakresie zagospodarowania 

podwórek, 

11.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

12.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

13.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

14.  nabycia w drodze darowizny udziału w nieruchomości położonej w Żyrardowie przy ul. Ciasnej, 

15.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

16.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

17.  nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 27, 
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18.  nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 37, 

19.  wydzierżawienia nieruchomości w trybie bezprzetargowym, 

20.  wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu mieszkalnego w drodze przetargu, 

21.  wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów, 

22.  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego 

uchwałą Nr XLIV/394/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 października 2021 r., 

23.  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego 

uchwałą Nr XXIV/184/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 czerwca 2012 r., 

24.  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego 

uchwałą Nr XLI/322/05 Rady Miejskiej Żyrardowa z dnia 8 grudnia 2005 r., 

25.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa, 

26.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa, 

27.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa, 

28.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. 

III.  Informacje: 

1.  Gospodarowanie mieniem komunalnym Gminy: sprzedaż, wykup gruntów, zakres przekształceń 

własnościowych nieruchomości wieczystego użytkowania. 

2.  Informacja o realizacji letniego wypoczynku dzieci i młodzieży na terenie Żyrardowa podczas 

wakacji w roku szkolnym 2021/2022. 

3.  Informacja o działaniach Prezydenta Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa w okresie  

od 30 sierpnia 2022 r. do dnia 10 października 2022 r. 

IV.  Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 20 października 2022 r. o godz. 13.18 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  
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Ad I.3. 

Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, zgłosił dziesięć wniosków: (1) o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XLIV/394/21 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 28 października 2021 r.; (2) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą  

Nr XXIV/184/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 czerwca 2012 r.; (3) o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XLI/322/05 Rady Miejskiej Żyrardowa z dnia 8 grudnia  

2005 r.; (4) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Chmielnej);  

(5) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Kasprowicza); (6) o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Pięknej); (7) o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Południowej); (8) o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego położonego w budynku przy  

ul. T. Kościuszki 32 w Żyrardowie na czas nieokreślony; (9) o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Miasto 

Żyrardów; (10) o zmianę porządku obrad w taki sposób, by projekt uchwały w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi procedowany był jako pierwszy. Wyjaśnił,  

że projekty uchwały, których zdjęcie z porządku obrad proponuje, wymagają dalszych prac. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XLIV/394/21 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 28 października 2021 r. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali 

wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa 

zatwierdzonego uchwałą Nr XLIV/394/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 października 2021 r.: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  
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„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XXIV/184/12 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 28 czerwca 2012 r. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali 

wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa 

zatwierdzonego uchwałą Nr XXIV/184/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 czerwca 2012 r.: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XLI/322/05 Rady Miejskiej Żyrardowa 

z dnia 8 grudnia 2005 r. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa 

zatwierdzonego uchwałą Nr XLI/322/05 Rady Miejskiej Żyrardowa z dnia 8 grudnia 2005 r.: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 
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Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Chmielnej). W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Chmielnej): 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Kasprowicza). W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Kasprowicza): 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Pięknej). W głosowaniu jawnym 
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wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Pięknej): 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Południowej). W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa (dot. m.in. ul. Południowej): 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego 

położonego w budynku przy ul. T. Kościuszki 32 w Żyrardowie na czas nieokreślony. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego położonego w budynku przy  

ul. T. Kościuszki 32 w Żyrardowie na czas nieokreślony: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi 

stanowiącymi własność Gminy Miasto Żyrardów. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, 

którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Miasto 

Żyrardów: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zmiany 

porządku obrad w taki sposób, by projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi procedowany był jako pierwszy. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Przemysława Kopca w sprawie zmiany porządku obrad w taki 

sposób, by projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

procedowany był jako pierwszy: 
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„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

2.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

3.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

4.  udzielenia poręczenia pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej Żyrardów Sp. z o.o., 

5.  udzielenia poręczenia kredytu obrotowego nieodnawialnego w walucie polskiej Przedsiębiorstwu 

Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Sp. z o.o.,  

6.  zmiany uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym, 

7.  uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie, 

8.  rozpatrzenia skargi na bezczynność Prezydenta Miasta Żyrardowa w zakresie zagospodarowania podwórek, 
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9.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

10.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

11.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

12.  nabycia w drodze darowizny udziału w nieruchomości położonej w Żyrardowie przy ul. Ciasnej, 

13.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

14.  nabycia działki położonej w Żyrardowie, 

15.  nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 27, 

16.  nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 37, 

17.  wydzierżawienia nieruchomości w trybie bezprzetargowym, 

18.  wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu mieszkalnego w drodze przetargu, 

19.  wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag, w związku z czym 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z LIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z LX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1. 

 Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.2. i II.3. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty dwóch uchwał: (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  

na lata 2022–2032 oraz (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

Wspomniała m.in. o autopoprawkach w drugim z projektów, polegających na zmianie w załączniku  

nr 7 do projektu uchwały (w związku z korektą błędnego podziału na wydatki bieżące i wydatki 
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majątkowe) oraz w uzasadnieniu do projektu uchwały (opis zmniejszenia w wysokości 10 tys. zł  

w rozdziale 92195 otrzymuje brzmienie „w wyniku przeprowadzonej weryfikacji cen rynkowych ustalono 

niższy niż planowano koszt wykonania tabliczki wraz z montażem Skwer Ośrodka Armii Krajowej 

„Żaba”. W związku z tym wydatki na wykonanie tabliczki zostaną poniesione ze środków bieżących”). 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.4. i II.5. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła dwa projekty uchwał: (1) w sprawie udzielenia 

poręczenia pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej Żyrardów Sp. z o.o. oraz (2) w sprawie 
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udzielenia poręczenia kredytu obrotowego nieodnawialnego w walucie polskiej Przedsiębiorstwu 

Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Sp. z o.o. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały 

w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej Żyrardów Sp. z o.o. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki Przedsiębiorstwu 

Energetyki Cieplnej Żyrardów Sp. z o.o.: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Pan Marek Zawadka, Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, podziękował radnym  

za podjęcie uchwały. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu 

obrotowego nieodnawialnego w walucie polskiej Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej „Żyrardów”  

Sp. z o.o. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu obrotowego 

nieodnawialnego w walucie polskiej Przedsiębiorstwu Energetyki Cieplnej „Żyrardów” Sp. z o.o.: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 
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Ad II.6. 

Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym. 

Radna Żaneta Wesołowska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że katalog podmiotów, które mogą otrzymać nagrodę  

za wysokie osiągnięcia sportowe, został określony przez ustawodawcę w art. 31 ust. 1 Ustawy o sporcie. 

Dociekała, na jakiej podstawie w uchwale zostały wprowadzone ograniczenia wiekowe. Podkreśliła,  

że zmianie uchwały powinno towarzyszyć wyeliminowanie zapisów niezgodnych z przywołaną ustawą. 

Dodała, że jeśli proponowana druga zmiana zostanie uchwalona, to nie będzie ona spójna z § 1 ust. 5 

Uchwały Nr XIII/83/11 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 31 sierpnia 2011 r. w sprawie określenia zasad 

i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie wysokich wyników sportowych  

we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym. Zwróciła uwagę, że rolą Rady jest ustalenie 

zasad i trybu przyznawania nagród oraz wysokości nagród pieniężnych, zaś w przywołanej uchwale  

z roku 2011 nie ma odpowiedniego zapisu, zaś ustalenie wysokości nagród scedowano na Prezydenta 

Miasta. Uznała, że zasadnym jest stworzenie nowego projektu uchwały w sprawie określenia zasad  

i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie wysokich wyników sportowych, jak ustalenie 

wysokości nagród czy przypadków, w jakich nagrody mogą zostać przyznane. Proponowane zmiany 

oceniła jako nie do przyjęcia. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie wysokich wyników 

sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie 

krajowym lub międzynarodowym: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 
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Ad II.7. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie. 

Radna Teresa Lefelt zgłosiła wniosek o przedstawienie radnym mapy Żyrardowa z zaznaczonymi 

na kolorowo ulicami, które zostały zbudowane podczas trwania VIII kadencji Rady Miasta Żyrardowa, 

oraz ulicami, które pozostały do zrobienia. Stwierdziła, że takie opracowanie może pomóc ustalić działania 

w przyszłości i zdecydować, w jakim terminie i w jaki sposób te drogi remontować. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący 

na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.8. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Prezydenta Miasta Żyrardowa  

w zakresie zagospodarowania podwórek. 

Pani Magdalena Osińska, radca prawny, w związku z wątpliwościami zgłoszonymi przez 

radnych z sali, wyjaśniła, że głosują oni nie nad opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, ale 

nad projektem uchwały. Podkreśliła, że oddanie głosu „za” oznacza głosowanie za uznaniem skargi  

za niezasługującą na uwzględnienie, a głosując „przeciw” radni uznają ją tym samym za zasługującą  

na uwzględnienie. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na bezczynność Prezydenta Miasta Żyrardowa w zakresie zagospodarowania podwórek. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”  

i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Prezydenta 

Miasta Żyrardowa w zakresie zagospodarowania podwórek: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 
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Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radny Sławomir Wardziak; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Radny Sławomir Wardziak odniósł się do słów radcy prawnego celem doprecyzowania 

informacji o sposobie głosowania. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska wyjaśniła, że głosowanie „za” oznaczało 

poparcie dla tego, co jest napisane w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 14.46. 

 

Ad II.9. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.10. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. nieruchomości przy ul. Dolnej). 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.11. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. nieruchomości przy ul. Gdańskiej). 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.12. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nabycia w drodze darowizny udziału w nieruchomości położonej w Żyrardowie przy  

ul. Ciasnej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nabycia w drodze darowizny udziału w nieruchomości położonej w Żyrardowie przy  

ul. Ciasnej. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nabycia w drodze darowizny udziału  

w nieruchomości położonej w Żyrardowie przy ul. Ciasnej: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.13. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie (dot. nieruchomości przy Stawie Górnym). 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.14. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie (dot. nieruchomości przy ul. Wawelskiej). 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Brak głosu: radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.15. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 27. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 27. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 27: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.16. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 37. 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 37. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 37: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.17. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości w trybie bezprzetargowym. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 
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Ad II.18. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu mieszkalnego w drodze przetargu. Odniósł 

się do propozycji Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ 

w sprawie skreślenia zapisu mówiącego o bonifikacie; wskazał, że zapis musi pozostać i odnosić się  

do kwoty większej niż zero, jako że w przeciwnym razie obowiązywać będzie ustawowa bonifikata  

w wysokości 50%. 

Radny Ryszard Mirgos zapytał, czy bonifikata będzie udzielana od kwoty wyceny, czy od kwoty 

wynegocjowanej w przetargu. 

Pan Jakub Borowski wyjaśnił, że od wyceny. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Elżbieta Wrońska odniosła się do wysokości bonifikaty wpisanej w projekcie uchwały 

oraz do propozycji Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ 

zmierzającej do obniżenia bonifikaty. Pytała, czy znana jest szacunkowa wartość lokalu  

po przeprowadzonym remoncie. 

Radny Robert Latek wyjaśnił, że Komisja proponowała zmniejszenie bonifikaty, jako że lokal 

jest w bardzo dobrym stanie technicznym i niemałe pieniądze zostały wydane w jego remont po pożarze. 

Dodał, że wartość lokalu zostanie ustalona przez rzeczoznawcę. Złożył wniosek w sprawie zmniejszenia 

bonifikaty przewidzianej w uchwale z 5% do 1%. 

Radny Marek Treliński stwierdził, że powinien zostać doprecyzowany zapis „bonifikata od ceny 

lokalu mieszkalnego”. Wskazał, że zapis powinien precyzyjnie stwierdzać, że bonifikata naliczana 

będzie od ceny wywoławczej, a nie od ceny uzyskanej w przetargu. 

Pan Jakub Borowski wyjaśnił, że Ustawa o gospodarce nieruchomościami utożsamia cenę 

nieruchomości z jej wartością z operatu szacunkowego. Ocenił, że w świetle tych zapisów nie jest 

konieczne wprowadzenie proponowanego doprecyzowania projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Roberta Latka w sprawie zmniejszenia 

bonifikaty przewidzianej w uchwale z 5% do 1%. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy zaaprobowali wniosek 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Roberta Latka w sprawie zmniejszenia bonifikaty 

przewidzianej w uchwale z 5% do 1%: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  
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Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

komunalnego lokalu mieszkalnego w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 

mieszkalnego w drodze przetargu: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.19. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności gruntowej na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 
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III. Informacje. 

Ad III.1.  

Nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

 

Ad III.2. 

Nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

 

Ad III.3. 

Nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Radny Marek Treliński zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do budżetu miasta w 2023 r. 

wykonania projektu budowlanego dotyczącego budowy ul. Chocimskiej. 

Radna Teresa Lefelt odniosła się do Informacji o działaniach Prezydenta Miasta i Urzędu 

Miasta, prosząc o rozszerzenie informacji ujętej w punktach 5.13. i 5.15. oraz związanej  

z przygotowaniami do dystrybucji jodku potasu.  

Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, wyjaśnił, że dyspozycje z Wojewódzkich Sztabów 

Zarządzania Kryzysowego zmieniły obowiązujący plan dystrybucji preparatu jodowego, w związku z czym 

konieczna okazała się jego aktualizacja przy wykorzystaniu bazy lokalowej żyrardowskich placówek 

oświatowych. Dodał, że Miasto wystąpiło do Wojewody Mazowieckiego o dodatkowe tabletki, które w razie 

potrzeby mogłyby być dystrybuowane za pośrednictwem mobilnego punktu dystrybucji. Wskazał, że zasady 

dystrybucji opracowywane są przez Wojewodę Mazowieckiego, a także pokrótce omówił ww. zasady. 

Radny Ryszard Mirgos zapytał, dla osób w jakim wieku przeznaczone będą tabletki jodowe. 

Pan Adam Lemiesz wyjaśnił, że zalecenia mówią o podawaniu ich osobom do 60 r.ż. Odwołał 

się również do zalecanego dawkowania do osób dorosłych i dzieci, wskazując, że może dojść  

do pewnego marnotrawstwa niewykorzystanych „połówek” tabletek. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgłosił wniosek w sprawie racjonalizacji wydatków na energię 

elektryczną. 

Radny Jarosław Gejcyg zgłosił wniosek o przedstawienie informacji o tym, które 

stowarzyszenia sportowe – korzystające z dotacji z budżetu Miasta – posiadają zaległości finansowe  

w stosunku do Miasta lub spółek miejskich. 

Radny Marek Treliński zapytał, ile schronów jest w Żyrardowie i czy są one przygotowane  

na wypadek ewentualnej konieczności ich użycia. 

 

Ad V. Wolne wnioski. 

Radny Arkadiusz Rzepecki poprosił członków Komisji Statutowej RMŻ o pozostanie po sesji 

celem ustalenia dalszego trybu pracy nad zmianami w Statucie Miasta. 
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Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos zaapelował do radnych o uczestnictwo  

w wydarzeniach, na które pobierają wejściówki. 

 

Ad VI. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 15.54. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  
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